



Yin Ge

Shanghai

+86 21 6080 0966
yin.ge@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Investment fund formation and operation
- Asset management
- Banking and finance

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Before joining Han Kun, she worked at Clifford Chance and Allen & Overy for many years. Yin obtained an LL.M. degree with Honor from Cornell Law School. She is admitted to the New York State Bar and PRC Bar.

As a counsel, Yin's clients include the world's largest asset managers, asset allocators, financial institutions, trading firms, trading platforms and exchanges. Yin has also been consulted by financial regulators in different jurisdictions and involved in advising on legislation and regulation of China's asset management and financial sectors.

Yin is an Asia-Pacific Leading Counsel recognized by Legal 500 for Investment Funds and Banking & Finance areas. She has been awarded as China's Top 15 Asset Management Lawyers for 2021 by LEGALBAND, China's Best Female Lawyers for 2021 by Asian Legal Business/ALB, and China's Top 15 Female Lawyers for 2021 by LEGALBAND. She is listed as a 2025-2026 Chambers Tier-1 Financial Services Lawyer, 2023/2024/2025 China's Highly Regarded Lawyer for asset management and finance by IFLR 1000.

Yin is the founder of HerGrowth, the biggest and most influential women empowerment organization in China's finance communities. She also sits on the committee of Women in Arbitration of the Hong Kong International Arbitration Centre. She has served as board member and supervisor for Teach for China foundation for many years.

Yin is a frequent lecturer and popular speaker at leading global forums including World Economic Forum, OMFIF Global Finance Forum, Greenwich Economic Forum, Luxemburg RMB Forum, etc.

EDUCATION

Yin graduated from Huazhong University of Science and Technology with a B.A. degree. She also obtained a Master of Laws degree from Wuhan University and an LL.M. with honors from Cornell University.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

Member of the New York State Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



葛音

上海

+86 21 6080 0966
yin.ge@hankunlaw.com

业务领域

- 投资基金设立和运营
- 资产管理
- 银行和金融

工作经历

加入汉坤之前，葛律师曾在顶级国际律师事务所英国安理律师事务所和高伟绅律师事务所工作近十年，负责金融服务业务。

葛律师的客户涵盖了众多国内外顶级的金融机构、资管机构、金融基础设施、监管机构等。她在金融监管与合规、资产管理、金融领域的复杂交易、金融创新等领域有丰富的经验。作为行业专家，她也深度参与中国金融资管领域的相关立法与制度设计，向国内外金融监管部门、行业协会以及交易所就相关法规和政策提供专业意见，积极推动金融和资管市场的专业化和国际化发展。

葛律师在法律专业领域广受市场和专业机构的认可，她获评 2020 年 Legal 500“投资基金”和“银行金融”领域的亚太区领军律师、2021 年 Asian Legal Business“中国 15 佳女律师”，2021 年 LEGALBAND“客户首选中国女律师 15 强”和“资产管理律师 15 强”、2024-2025 年《国际金融法律评论》亚太区资产管理、投资基金领域“备受推荐律师”、2025-2026 年 Chambers 金融服务领域第一梯队推荐律师。

在专业领域之外，葛音创办了国内金融界最有影响力的女性赋能公益组织“她成长”（HerGrowth），致力于助力更多女性的个人成长并推动行业的多元和可持续发展。她也是香港国际仲裁中心“仲裁女性俱乐部”（Women in Arbitration）委员。葛音还是《财新》专栏作家，并多次接受全球主流财经媒体采访。她也多次受邀在 World Economic Forum, OMFIF Global Finance Forum, Greenwich Economic Forum, Luxembourg RMB Forum 等世界经济或金融论坛上发表演讲。

教育背景

葛音律师从华中科技大学获得法学和外语双学士学位。她还获得武汉大学法学硕士学位，并以荣誉成绩获得美国康奈尔大学法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
美国纽约州律师执业资格

工作语言
中文、英文